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 Шефица Делегација ЕУ у Приштини Наталија Апостолова дошла је јутрос у канцеларију,
у косовском парламенту, у којој су ноћ провели посланици Српске листе у очекивању да
ће разговарати са европским комесаром Јоханесом Ханом, током његове данашње
посете Приштини.

  

  Портал Кохе преноси да се Апостолова задржала у канцеларији, а да новинарима није
било дозвољено да уђу.   

Представници Српске листе очекују да ће имати прилику да европског комесара
упознају са тешкоћама са којима се суочавају, након што је Приштина стопостотно
повећала порез на робу из Србије и БиХ, пре готово две седмице.

  

Српски посланици су Апостоловој поновили став да неће напуштати зграду скупштине
док комесара Хана лично не упознају са својим захтевима.

  

Потпредседник Српске листе, Игор Симић, рекао је за РТК2 да се посланици у згради
парламента налазе од јуче, да су изнурени, али не одустају од захтева да се састану са
комесаром Ханом, јер је неопходно да му пренесу "колико је одлука о блокади
дистрибуције српских производа опасна по опстанак Срба на Косову"

  

Председник Самосталне либералне странке, Слободан Петровић, изјавио је раније да су
посланици Српске лисе "спремни да јуре Хана по скупштинским ходницима да би му
рекли да повећани порез није добар потез".
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Према речима Симића, Српска листа је за разлику од Слободана Петровића небројено
пута доказала да јој је интерес српског народа на првом месту.

  

"То што он не схвата наше потезе, говори о разлици између наших посланика и њега,
који је гласао све, па чак и укидање надгледане независности или демаркатије са Црном
Гором", навео је Симић.

  

(Блиц)
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